



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2018年10月23日星期二：万圣节即将到来，CCP 将于下周二在学校半学期期间举办万圣节雕刻比赛。请带上自己的南瓜，雕刻刀，盆（用于放置挖出的南瓜子/废物）。欢迎带着你的孩子来参加(可选万圣节主题自我装扮)，并带来您自己喜欢的设计图纸。儿童必须由成人陪同参加。欢迎会员和非会员有兴趣的朋友共同来参加！

23rd Oct 2018 Tuesday: Halloween is approaching soon, CCP is going to host a Halloween carving competition during the school half term holiday on next Tuesday. Please bring your own pumpkins, carving knife, bowl (for the pumpkin seeds/waste) and bring along with your own prefer designed pattern. Welcome to bring your children to attend with themed fancy dress(optional). Children must be accompanied by adults. Members and non-members who are interested are welcome to join us!

收费：会员每人两镑，非会员每人三镑，儿童每人一英镑（16岁以下儿童），3岁以下免费。欢迎大家带拿手小菜来聚餐，凡未带美食者，每人多交三镑。

Costs: Member £2 each, Non-Members £3 each, Child £1 (children are under 16 years of age), Under 3 years old is free. Please bring a main course along to share with the group. Those who does not bring any food along will pay an additional £3 per person towards the cost of food provided by CCP.

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	设置和准备
10:45am - 12:30pm	Halloween pumpkin craving	雕刻南瓜
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

联络人/Contact : 孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk
or via CCP wechat group